
ACTE  PLE ORDINARI  
DATA  25 DE SETEMBRE  DE 2007 
HORA  9  DEL VESPRE  

  
ORDRE DEL DIA PRESIDENT: L’Il�lm. Alcalde 

Ignasi Giménez Renom 

- Antònia Pérez Ballonga. 
- Aleix Canalís Alsina. 
- José Eduardo González Navas. 
- Jordi Carcolé García. 
- Óscar Lomas Cortés. 
- Josefa Martínez Romero. 
- Glòria Massagué Casals. 
- Joan Creus Oliveras. 
- Mercè Giménez Renom. 
- Montserrat Gatell Pérez. 
- Gemma Perich Vidal. 
- Mercè Vallès Corominas. 
- Jordi Román Clusella. 
- Lluís Manuel López Alarcón 
- José Antonio López Espinola 
- Gemma Ubasart González 
- Francisco Centeno López 
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Oriol Papell Torres 
- Juli Boadella Vergés 
  Secretari 

  
  1.- Aprovació, si s’escau, de l’esborrany de  
        l’acta de la sessió anterior 
 
  2.- Donar compte dels Decrets de l’Alcaldia i  
       dels acords de la Junta de Govern 
    
  3.- Festes locals any 2008 
   
  4.- Modificació donació a la Generalitat terreny  
       6a escola 
 
  5.- Concessió temporal de llar d’infants El Coral 
 
  6.- Modificació pressupostària 
 
  7.- Proposta sobre Consell municipal de cultura 
 
  8.- Informació sobre l’ajuda d’emergència a  
        Pisco (Perú) 
  
  9.- Assumptes sobrevinguts 
 
10.- Suggeriments i preguntes 

- Ester Panadero Jiménez 
   Interventora 
______________________________ 
   NO HI ASSISTEIX 
- Mercè Carbonés Hernández    

 
Vist que els reunits formen la majoria legal de membres que legalment constitueixen 
l’Ajuntament Ple, el Sr. President declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels assumptes 
inclosos en l'ordre del dia. 
 

1.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ  
     ANTERIOR          

               
Els regidors es donen per assabentats del contingut de l’acta 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 

 
2.- DECRETS DE L’ALCALDIA I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN  
     LOCAL. 
 

Es dona compte al Ple del Decret núm. 681 del dia 5 de juliol al 821 del dia 17 de setembre de 
2007.Es dona compta també dels acords de la Junta de Govern Local adoptats en sessions del 
dia 3 i 17 de setembre de 2007. 
La Corporació es donà per assabentada 
 

3.- FESTES LOCALS 2008 
 

L’article 37.2 de l’Estatut dels treballadors indica que les catorze festes laborals, dues seran 
locals i per Decret de la Generalitat de Catalunya, s’estableix que les dues festes locals seran 
fixades per Ordre del Conseller de Treball, a proposta dels municipis respectius. L’acord de 



l’Ajuntament ha de ser adoptat pel Ple, tal i com estableix l’article 46 del Reial Decret 
2001/83, de 28 de juliol. 
ATÈS l’ordre del Departament de Treball per la qual s’estableix el calendari oficial de festes 
laborals per a l’any 2008. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del següent 
ACORD: 
Assenyalar com a festes locals de Castellar del Vallès, per a l’any 2008: 
- el dimecres,  dia 19 de març, Sant Josep  
- el dilluns 15 de setembre, festa major 
Defensa la proposta Sr. Oscar Lomas. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 4.- MODIFICACIÓ DONACIÓ A LA GENERALITAT TERRENY 6A ESCOLA 
 
Per la modificació de l’Acord adoptat per l’Ajuntament en Ple del dia 12 de juliol de 2005, cal 
tenir en compte els següents antecedents: 
“L’Ajuntament de Castellar del Vallès davant de l’evolució de la població escolar del municipi 
amb necessitat de noves places escolars, va mantenir converses amb la Delegació Territorial 
del Departament d’Ensenyament per tal de procedir a la construcció d’una nova escola 
Per acord del Ple del dia 20 de juliol de 2004, es proposà a la Generalitat, una porció del solar 
d’equipament del carrer Sant Feliu, corresponent a les antigues piscines. També s’inicià la 
modificació puntual del Pla General per a contemplar l’ús docent. 
En el mateix acord, s’inicia l’alteració jurídica d’aquesta porció de terreny de bé de domini 
públic a patrimonial, per tal en el seu moment poder cedir el solar a la Generalitat, per la qual 
cosa fou sotmès a informació pública, de conformitat amb el que disposa l’article 20 del 
Reglament del Patrimoni, durant el termini de 15 dies. Informació que fou feta en el Butlletí 
Oficial de la Província núm. 22 del dia 26 de gener de 2005, sense que es rebés cap al�legació 
o reclamació.” 
ATÈS que, en data 12 de juliol de 2005, l’Ajuntament en Ple qualificà aquesta porció com a bé 
patrimonial als efectes de la seva cessió, que s’adopta també en aquest acord, a favor de la 
Generalitat de Catalunya, amb les condicions de destí i construcció que s’hi recollien. L’apartat 
afectat per la present modificació era el segon que deia:” Cedir gratuïtament  a favor de la 
Generalitat de Catalunya, el domini de la finca inscrita en la Inventari de Bens del Municipi 
com a bé patrimonial i que es descriu registralment d’aquesta manera: Porció  de terreny de 
6026 m2 de forma irregular, que té entrada pels carrers Sant Feliu i Bassetes, segons 
descripció tècnica adjunta. Inscrita a nom de l’Ajuntament de Castellar del Vallès, en el 
registre de la propietat de Sabadell, al tom 426, llibre 40, secció – foli 13, finca 637 inscripció 
7a. La seva referència cadastral és DG2037N0001TW 3879055”. 
ATÈS que per circumstàncies d’existència d’una claveguera de dipòsits de calefacció, ha calgut 
variar la superfície inicialment prevista 
A proposta de la Regidoria de l’Ensenyament, a l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels 
següents: 
ACORDS: 
PRIMER.- Modificar l’acord segon adoptat el dia 12 de juliol de 2005, en el sentit que la 
porció de terreny a cedir a la Generalitat de Catalunya per a la construcció d’un equipament 
escolar és de superfície 5.366,29 m2, segons documentació tècnica adjunta. 
SEGON.- Atorgar llicència de parcel.lació de la finca municipal del carrer Bassetes, adaptada 
a la seva situació física. I elevar a pública aquesta segregació, facultant a l’Alcalde als tràmits 
que siguin necessaris per a portar a terme la formalització de la donació. 
TERCER.- Autoritzar  a la Generalitat de Catalunya a ocupar i fer ús de la porció de terreny 
resultant de la construcció de la claveguera, porció de terreny, d’un metre d’amplada, i una 
superfície de 238,02 m2 que transcorre  el perímetre nord, est i oest de la finca cedida. 
Aquesta cessió d’ús es per un període màxim de 30 anys. 
QUART.- Autoritzar  a la Generalitat de Catalunya a ocupar i fer ús de dues porcions de 
terreny de forma irregular que constitueixen dues franges de terreny de 194,90 m2 i 151,80 
m2, en total una superfície de 346,70 m2, situades  al perímetre oest de la finca cedida. 
Aquesta cessió d’ús és per un període màxim de 30 anys. 



CINQUÈ.- Autoritzar a la Generalitat de Catalunya el dret de pas per carrer Sant Feliu, pels 
accessos que quedaran com a comuns per a la nova escola i pavelló esportiu. 
Presenta la proposta el Sr. Aleix Canalis  tot dient que es presenta una modificació de l’acord 
adoptat el 12 de juliol proppassat, de cessió d’un terreny a la Generalitat per a la construcció 
d’un equipament escolar, i que consisteix en modificar els límits de la finca cedida així com la 
superfície total que passa de 6.026 m a 5.366,29 m2, deixant fora d’aquesta cessió una franja 
d’aproximadament 1 m. amplada, tal i com queda reflectit en el cos de la proposta.   
Així dons les modificacions plantejades no modifiquen l’àmbit de cessió, però si que son 
indispensable per que Generalitat recepcioni finalment la finca, per poder tirar endavant les 
obres de construcció de l’escola. 
En torn d’intervencions la Sra. Mercè Vallès  per CiU manifesta que el vot del seu grup serà 
favorable ja que és tracta d’un tràmit administratiu. I aprofita l’ocasió per preguntar en quin 
punt estan els tràmits de la 6a escola. 
Continua pel grup de l’Altraveu el Sr. Francesc Centeno tot exposant que el seu vot serà 
favorable ja que és la única possibilitat per tirar endavant la 6a escola sense demora. No 
obstant hem de manifestar el nostre desacord en la ubicació d’aquesta escola, les raons són 
perquè amb aquesta construcció s’acaba tancant per sempre la possibilitat de recuperació 
d’aquest espai lúdic de gran significació pels castellarencs i castellarenques i que la desídia 
dels successius governs que hi ha hagut han acabat malmetent; trobem que aquesta 
construcció provocarà greus problemes de mobilitat i accessibilitat en tota la zona i també 
perquè duplica el cost de construcció de tot l’equipament, si aquesta escola es construís en un 
altre espai, el seu cost seria gairebé la meitat del que costarà ara. I tot això passa perquè el 
govern anterior va donar prioritat als interessos dels especuladors particulars per sobre dels 
interessos de  les necessitat de la població. S’ha esgotat tot l’espai edificable, sense fer 
reserva de sol per equipaments, per això ara de pressa i corrents s’ha de cedir un espai que 
no reuneix les condicions idònies per la construcció d’aquesta escola.   
Malgrat això volem fer una crida a l’equip de govern perquè agilitzi el màxim possible les 
gestions per poder disposar dels terreny per a la construcció de la 6a escola. 
En torn de replica el Sr. Aleix Canalis  intervé per dir que el departament d’ensenyament 
encara no ens ha lliurat el projecte executiu, que és un requisit indispensable per l’inici de les 
obres, tot i això es creu que l’escola pot entrar en funcionament, de manera parcial,  el proper 
curs 2008/2009. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 

5.- CONCESSSIÓ TEMPORAL DE LLAR D’INFANTS “EL CORAL” 
 
ATÈS que per acord de l’Ajuntament en Ple del dia 25 de maig de 1993, s’adjudicà el concurs 
per l’arrendament de l’immoble d’El Coral, a favor de “l’Associació de Pares d’Alumnes del Jardí 
d’Infància el Coral”, amb la finalitat de prestar el servei de guarderia. 
ATÈS que per acord de l’Ajuntament en Ple del dia 23 de desembre de 2002, es modificà el 
contracte i es prorrogà el contracte fins l’1 de setembre de 2007, amb la possibilitat de 
prorrogar per un altre període. 
ATÈS que en data 20 de setembre de 2006, es signà el conveni amb la Conselleria d’Educació 
de la Generalitat de  Catalunya, pel desplegament de la Llei  5/2004, de 9 de juliol , de creació 
de llars d’infants 
ATÈS que d’acord amb aquest conveni l’Ajuntament de Castellar del Vallès és compromet a 
dur a terme les actuacions per ala creació de com a mínim, 135 places previstes al mapa de 
llars d’infants de Catalunya 2004-2007, per a llars d’infants de titularitat municipal. Per altra 
banda el Departament d’Educació i Universitats es compromet a finançar la despesa corrent de 
les places de llars de titularitat municipal, amb 1.800 € per alumne. 
ATÈS que el primer pas per gaudir d’aquest finançament era disposar del servei de llars 
d’infants de titularitat pública, per la qual cosa l’Ajuntament aprovà, després de la tramitació 
preceptiva, per acord del Ple del dia 17 de maig de 2007, l’establiment del servei de llars 
d’infants municipals. 
ATÈS que serà necessari convocar un concurs per adjudicar la concessió per a la gestió del 
servei de llars d’infants, i essent convenient disposar de temps per estudiar  les condicions 
òptimes, en més raó que el desenvolupament del curs escolar fa molt difícil ara un canvi de 



gestor, cosa que aconsella la continuïtat de la gestió de l’AMPA durant el curs escolar 2007-
2008, si bé adaptat el contracte al règim establert. 
ATÈS el que disposa l’article 159 de la Llei de contractes de l’Administració Pública, apartat 
2.a) pel que respecte l’aplicació del procediment negociat en aquells serveis com el cas 
present, no es possible promoure la concurrència d’ofertes. 
A proposta de la Regidora d’Ensenyament, a l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels 
següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Resoldre el contracte d’arrendament administratiu de l’immoble El Coral, subscrit 
amb “L’Associació pares d’alumnes del Jardí d’Infància el Coral”. 
SEGON.- Adjudicar  a l’Associació de mares i pares d’alumnes del Jardí d’Infància el Coral, la 
concessió de gestió del servei de la llar d’infants El Coral, durant el curs escolar 2007-2008, 
d’acord amb el plec de condicions econòmico administratives que també s’aprova. 
Defensa la proposta la Sra. Antònia Pérez  i explica que en data 20 de setembre de 2006, és 
signa amb la conselleria d’ensenyament el conveni pel desplegament de la llei de llars 
d’infants, d’acord amb aquest conveni, aquest Ajuntament es compromet a dur a terme les 
gestions necessaris per a la creació de 135 places de titularitat municipal, i al mateix temps el 
departament d’educació es compromet a finançar la despesa amb 1.800 €/alumne. En el ple 
del 17 de maig proppassat s’aprova l’establiment del servei de llars d’infants a Castellar, 
iniciant així els tràmits del  procés de canvi de titularitat de l’escola bressol el Coral, adequant 
els espais a  la nova normativa. Es fa necessari dons convocar un concurs per adjudicar la 
concessió per a la gestió del servei de la llar d’infants, però en aquests moments i per la 
urgència de l’inici del curs, es recomana que durant el curs 2007/2008, la continuïtat del 
servei amb l’AMPA del Coral, ja que no es possible la concurrència d’ofertes, adaptant però el 
contracte a la nova situació d’escola bressol pública. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 

 
6.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA 
 

ATESA la necessitat de realitzar un expedient de modificació de crèdits d’acord amb la 
memòria que consta a l’expedient. 
Vist allò disposat als articles 179 i 180 del Text refós de la Llei  Reguladora de les Hisendes 
Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004 i els articles 40-42 del Reial Decret 
500/1990, de 20 d’abril, i allò establert en les bases d’execució del pressupost vigent. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents: 
ACORDS. 
PRIMER.- Aprovar inicialment l’expedient de modificació de crèdits del pressupost núm. 
9/2007 del pressupost de l’exercici 2007, per a la realització d’una transferència de crèdit que 
afectarà a les següents partides: 
 
PARTIDES INCREMENTADES   
    

Partida Descripció Import  
13/511/22104 Vestuari Brigada 9.000,00 (1) 
3/422/63214 Reformes Varies Escoles 21.417,80 (2) 
5/533/60154 Graelles Castellar Vell 18.582,20 (2) 

TOTAL 49.000,00  
    
PARTIDES MINORADES   
    

Partida Descripció Import  
1/222/22104 Vestuari Policia 9.000,00 (1) 
5/533/60155 Carril Bici 40.000,00 (2) 

TOTAL 49.000,00  
 



SEGON.- Modificar el finançament afectat originari que resulta modificat per a la nova 
aplicació del pressupost, d’acord amb els corresponents ajustos. 
TERCER.- Exposar al públic els anteriors acords per un termini de 15 dies hàbils a partir de la 
publicació de l’edicte corresponent en el BOP. 
QUART.- Considerar-los definitivament aprovats en el cas que durant el tràmit d’informació 
pública no es presenti cap reclamació. 
El Sr. Oscar Lomas  diu que aquesta modificació consta de dues parts, d’una banda es 
preveia el traspàs de 9.000 € de la partida de vestuari de la policia local a la partida de 
vestuari de la Brigada. La segona part consisteix en la disminució de la partida d’inversió del 
carril bici pressupostat en 40.000 €, i això respon a un motiu pressupostari i a la voluntat de 
redefinir el projecte, millorar-lo i adaptar-lo al futur carril bici de la B-124, posposant 
l’adjudicació pel proper any i passant a destinar els 40.000 € a partides de reforma de vàries 
escoles i a les graelles de Castellar Vell, perquè els imports finals son superiors als adjudicats. 
En torn d’intervencions la Sra. Gemma Perich per CiU explica que el vot del seu grup serà en 
contra de la modificació. Explica que no és pel contingut d’ajustar les partides, sinó pel 
concepte d’eliminar la possibilitat de tirar endavant l’habilitació d’un carril bici, si bé es cert 
que el concurs va quedar desert, però això no treu que es pugui treure novament la seva 
adjudicació. 
Continua pel grup de l’Altraveu la Sra. Gemma Ubasart  dient que el seu grup hauria preferit 
votar per separat aquesta proposta, al no ser possible el vot serà en contra; pel que fa a la 
primera prat de la modificació que ens hauríem abstingut per la manca de previsió de 
l’anterior equip de govern, en la realització de pressupostos, Així doncs el pressupost elaborat 
per a l’any 2007 té poc a veure amb la realitat del dia a dia de l’Ajuntament, ja que l’estem 
modificant ple a ple, i ens trobem amb un pressupost amb ingressos inflats i despeses 
disminuïdes, suposem que per fer quadrar els pressupostos, pel que fa a la resta de partides i 
després  de llegir els informes negatius de la Interventora ja poc ens queda a apuntar, les 
partides referents a reformes d’escoles i a les graelles de Castellar Vell  s’han dut a terme de 
manera irregular, sense seguir cap procediment previst en la legislació sobre administració  
local, continua la seva exposició donant lectura als informes esmentats de la Interventora. 
Per acabar instar a l’actual equip de govern a que aquest desgavell pressupostari que estem 
entreveient no torni a passar, i per acabar advertit que des de l’Altraveu denunciarem 
políticament per via administrativa, i si cal penal, les desviacions que es produeixin en 
qüestions pressupostàries. 
Intervé el Sr. Jordi Permanyer, per ERC expressant el vot en contra del seu grup, la raó es 
que es dóna de baixa la partida de carril bici, un projecte que solucionaria una part del 
problema de mobilitat que té Castellar. 
En torn de replica el Sr. Oscar Lomas qualifica de sorprenen que l’anterior equip de govern 
(CiU i ERC), votin en contra d’una cosa quan ara l’únic que fem és arreglar un problema 
generat. Evidentment que es podria tornar a treure el concurs, però creiem que és més 
necessari pagar les factures que hi ha pendents abans d’assumir nous pagaments. Per acabar 
dir que, com a nou equip de govern estem treballant per realitzar uns pressupostos més 
realistes i per una gestió més correcte. 
Torna a intervenir el Sr. Jordi Permanyer  per ERC reiterant que es podrien fer igualment 
aquests pagaments pendents sense tocar la partida de carril bici,  
Per acabar el Sr. Alcalde  diu que s’intentarà que les adjudicacions que es puguin fer siguin 
sense informes negatius d’Intervenció. 
VOTACIÓ: LA PROPOSTA OBTINGUÉ EL SEGÜENT RESULTAT: 

Vots a favor       :    DEU           (10) dels regidors del PSC 
                    Vots en contra   :    DEU           (10) dels regidors de CiU, ERC i l’Altraveu 
                    Abstencions       :   CAP             ( 0)  
 
En segona VOTACIÓ: EL SEGÜENT RESULTAT: 

Vots a favor       :    DEU           (10) dels regidors del PSC 
                    Vots en contra   :    DEU           (10) dels regidors de CiU, ERC i l’Altraveu 
                    Abstencions       :   CAP             ( 0)  
LA PROPOSTA FOU APROVADA AMB EL VOT DE QUALITAT DEL SR. ALCALDE 
 

7.- PROPOSTA SOBRE CONSELL MUNICIPAL DE CULTURA 



 
Creiem que s’ha d’avançar amb el contacte i interrelació entre els polítics i la ciutadania i la 
societat civil, per tal d’alimentar-se del seu coneixement, de la seva tasca i adequar les 
polítiques a la realitat social i a les necessitats de Castellar i la seva gent. 
Una manera d’anar endavant és perfilant i adequant diferents òrgans de participació, com per 
exemple, la creació de Consells Locals en diversos àmbits com Cultura, Serveis Socials, 
Joventut, Esports, etc. 
Considerem que a Castellar fa falta consolidar un projecte cultural propi, saber trobar entre 
tots un concepte de cultura que ens defineixi, que reflecteixi la nostra identitat, perquè se’ns 
identifiqui des de fora i serveixi de pauta pels nouvinguts, i per què la nostra canalla i el nostre 
jovent visqui i creixi en un lloc amb perfil propi.  
Ara, ens trobem en ple debat sobre la Plaça Major i quina funció ha de tenir el nou Centre 
Cultural: ha de desenvolupar programes propis o no, quina programació hi ha d’haver, quin 
paper hi han de tenir les entitats, quines infraestructures es necessiten, com se situen, etc. 
Per aquests motius, considerem que esdevé de gran importància i és prioritari la creació del 
Consell Local de Cultura i proposem al Ple de l’ Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Iniciar el procediment per a la creació del Consell Local de Cultura com a òrgan 
consultiu i sectorial que tindrà com a finalitat l’assessorament, la informació, la col�laboració i 
la participació ciutadanes en la gestió de la política cultural de Castellar. 
SEGON.- La creació d’una comissió per definir les bases d’organització i funcionament, i la 
composició del Consell Local de Cultura. 
El Sr. Oriol Papell defensa la proposta explicant que  a Castellar fa falta consolidar un 
projecte cultural propi, per això es proposa iniciar el procediment per a la creació del consell 
local de cultura com a òrgan consultiu i sectorial, que tindrà com a finalitat l’assessorament, la 
informació, la col�laboració i la participació ciutadana en la gestió de la política cultural de 
Castellar, incloent-hi també la creació d’un comissió per definir les bases d’organització i 
funcionament i la composició d’un consell local de cultura, integrat per un representant de 
cada grup municipal. 
En torn d’intervencions la Sra. Pepa Martínez  diu que el vot del seu grup serà favorable, ja 
que el nostre programa parlava de donar prioritat a la cultura i anuncia que durant el mes 
d’octubre es començarà a fer les bases del consell local de cultura. 
Per l’Altraveu el Sr. Francesc Centeno també manifesta el  vot favorable del seu grup, no 
obstant diu que en crida l’atenció que ERC no l’hagi fet durant el 8 anys que ha estat al 
govern. 
Intervé el Sr. Alcalde per dir que el consell de cultura hauria de dirimir quines són les 
principals línies d’actuació en política cultural que ha de dur aquest Ajuntament durant els 
propers quatre anys, però si més no, referent al procés de transformació urbanística que s’està 
duent a terme en la plaça major seria més positiu, útil i eficaç crear algun tipus de formula de 
participació per tal d’acabar de definir aquest projecte.  
I dir també que segurament el funcionament d’aquesta comissió de cultura hauria d’intentar 
aglutinar aquestes comissions culturals que estan funcionament d’una manera disgregada, 
amb la finalitat d’unir esforços en un mateix consell de cultura.   
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 8.- INFORMACIÓ SOBRE L’AJUDA D’EMERGÈNCIA A PISCO (PERU) 
 
La Sra. Glòria Massagué informa que es destinaran 3.000 € per ajudar a paliar els efectes 
del terratrèmol que va tenir lloc a Psico (Perú), el passat dia 16 d’agost. 
 

9.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
 
No n’hi ha. 
 
 10.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
  



La Sra. Montse Gatell per CiU pregunta en quin estat es troba el projecte de reforma de 
l’Auditori Miquel Pont, i si s’havia renunciat a la subvenció de prop de 500.000 € que havia 
concedit la Generalitat. 
Contesta el Sr. Pepe González per PSC dient que s’ha comprovat que el projecte de 
rehabilitació no està ben planificat  i no és adequat, la renúncia a la subvenció ha estat 
motivada perquè no es complien els requisits previstos per obtenir-la, i amb la idea 
d’aconseguir més endavant una quantitat superior, sobre els acabats interiors previstos a 
l’Auditori dir que el projecte està em procés de modificació per tal de reduir els dos milions 
d’euros de cost previstos i perquè es mantindrà la platea actual i no amb 50 places menys com 
assenyalava el projecte. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer demana quin ha estat el cost, per partides, de la campanya 
de la consulta popular 
El Sr. Oriol Papell per ERC demana la creació d’una comissió política i amb debat ciutadà 
sobre l’arribada del tren a Castellar, que és un tema prioritari per la mobilitat al municipi. 
Finalment el Sr. Jordi Permanyer  per ERC, apunta que es soterri el transformador que es 
troba ubicat a la plaça Major. 
Pel PSC el Sr. Pepe González diu que el transformador és heretat del projecte anterior, tot i 
això intentarem fer unes pantalles per intentar que no es vegi. 
La Sra. Gemma Perich per CiU intervé dient que aquesta estació transformadora 
originàriament no estava contemplada en el projecte. N’eren dues estacions transformadores, 
una que donaria servei al supermercat i l’altre  que donaria servei a la resta d’equipaments 
municipals, amb dues ubicacions diferents.  
Per part de l’Altraveu el Sr. Francesc Centeno  diu que el seu grup està a favor de clarificar 
aquest tema. 
Torna a intervenir per CiU la Sra. Gemma Perich tot remetent-se al projecte definitiu on queda 
reflectida la decisió dels Tècnics. 
El Sr. Alcalde diu que es donarà la informació pertinent. 
 
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent les deu del vespre, s’aixeca la sessió 
de la qual s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests acords el Secretari, amb 
el vist-i-plau del  Sr. Alcalde. 
 


